



★ 6天4夜 / 6D4N ★

黄金海岸親子遊 Gold Coast Family Fun

Tour code : BTBNE/OOL06-17



喷射艇
Paradise
Jet Boat



行程

第1天 DAY 1 新山 ✈️ 新加坡 ➔ 布里斯本 / 黄金海岸
Johor Bahru ✈️ Singapore ➔ Brisbane / Gold Coast

今天集合于指定地点, 乘搭旅游巴士前往新加坡樟宜机场乘搭客机飞往澳洲著名旅游胜地-【黄金海岸】。

Meet at assemble point and coach transfer to Singapore Changi Airport for your overnight flight to **【Gold Coast】**.

第2天 DAY 2 抵达布里斯本 / 黄金海岸
Arrival in Brisbane / Gold Coast

×【烧烤午/晚】
×【BBQ L/D】

抵达黄金海岸后, 驱车前往【天堂农场】。体验澳大利亚土著文化。参加各种农场活动, 如剪羊毛, 抽响鞭等等表演活动。您可在天堂农庄喂食袋鼠, 鸸鹋和沙袋鼠, 也可自费与可爱的无尾熊合影。今天将会在天堂农庄里享用澳洲道地式的烧烤午餐。

抵达黄金海岸后, 驱车前往【天堂农场】。体验澳大利亚土著文化。参加各种农场活动, 如剪羊毛, 抽响鞭等等表演活动。您可在天堂农庄喂食袋鼠, 鸸鹋和沙袋鼠, 也可自费与可爱的无尾熊合影。今天将会在天堂农庄里享用澳洲道地式的烧烤午餐。

【黄金海岸港湾城市OUTLET】拥有超过200多家风靡全球的优质品牌, 绝对会让您逛的开心, 买的尽兴!

Meet and greet upon arrival. Proceed to **【Paradise Country Farm】**, is a great destination to experience an authentic Aussie Farm that reflects the traditional Australian bush culture. Spot Kangaroos, emus and wallabies and pose for photographs with Koalas (own expenses). After lunch, head to **【Harbor Town Factory】**, Australia's largest shopping center with over 200 stores comprising brand direct outlet.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my



第3天 黄金海岸 海洋世界
DAY 3 Gold Coast Sea World

✕【早/晚】
 ✕【B/D】

早餐后, 出发前往澳大利亚最大的海洋公园【海洋世界】。

这里您可以近距离观看可爱的海豹、进入冰寒地洞的企鹅世界, 这个壮观无比的展馆也是体型排行世界第二“国王企鹅”的家园或到海底隧道里亲睹海洋世界里最凶猛的掠夺者及各种海底生物。另外不能错过的海豚和海豹表演, 从中感受人与动物密不可分的亲密关系! 园内也有不少游乐设施可依然您和家人尽情玩乐。

接着, 乘坐澳洲最先进刺激, 适合全家同乐的【喷射艇】, 在体验兴奋刺激的同时还能欣赏迷人的沿岸风景。如果运气好, 还可以近距离看到海豚!

This morning, visit to Australia's largest Marine Park **【Sea World】**.

Get up close with the playful seals at Seals Harbour, enter the beautiful frozen exhibit of the second largest species of penguin in the world, the King Penguin. Meet the ocean's most feared predators in the world's largest man-made lagoon system and amazed by the magical display of tropical fish, sting rays and many more. Watch the Fish Detectives show by the cheeky Sea Lions, enjoy the amazing dolphin show, discover the affinity shared between these magical mammals and their human friends and let's learn to care for the precious life of the oceans. Don't miss the chance to hop on the storm coaster or jet rescue for the ride of your life!

The day is not complete without ride in the most advanced **【Paradise Jet Boat】**, enjoy full 360° spin, high speed drifting, be captivated by multi-million dollar mansions. You might get the chance to watch for wild dolphins, wallabies and other wildlife through the beautiful Marine Park.



第4天 黄金海岸 华纳电影世界
DAY 4 Gold Coast Movie World

✕【早/晚】
 ✕【B/D】

今天, 前往被称为黄金海岸好莱坞的【华纳电影世界】。这里每一个建筑、布景, 甚至每一位工作人员的服饰, 都模仿华纳兄弟公司所曾出品过的电影场景, 让您仿佛置身于电影之中。如果您是一位冒险者, 绝对不能不挑战南半球最刺激的极速下降-绿灯侠过山车, 或与超人一飞冲天! 另外, 前往体验崭新的4D影院、观看令人激动的好莱坞飞车特技表演。还有绝对不能错过全明星大游行!

This morning, meet your favorite stars and super-heroes and experience the exhilaration of world-class adventure rides and movie attractions at **【Warner Bros. Movie World】**. Adventurer must experience fun and thrills of galactic proportions on the Green Lantern Coaster as you take on the steepest drop in the World! Go on the adventure of a



lifetime in the brand new Rio 4D Experience, and see the amazing action in Hollywood Stunt Drive 2! And, do not miss the magical Star's Parade where you can see all on your favourite characters on Movie World's famous Main Street.

第5天 黄金海岸
DAY 5 Gold Coast

✕【早】
 ✕【B】

全天自由活动。
 Free at own leisure.

第6天 布里斯班/黄金海岸 新加坡
DAY 6 Brisbane / Gold Coast Singapore

✕【早】
 ✕【B】

早餐后, 告别这座美丽的城市, 带着美好的记忆乘搭客机回返家园。After breakfast, bid farewell to these beautiful destination and transfer to airport for your international flight back to homeland.

***IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.**

航班时间 FLIGHT DETAILS (可能会更改 SUBJECT TO CHANGE) :

出发DEPARTURE : 第2天 D2 新加坡 S' PORE - 布里斯班 / 黄金海岸 BRISBANE / GOLD COAST
 回程RETURN : 第6天 D6 布里斯班 / 黄金海岸 BRISBANE / GOLD COAST - 新加坡 S' PORE

| 成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM) | 成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING) | 小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM) | 小孩加床 【全包】 CHILD WITH BED 【ALL IN】 | 小孩无床 【全包】 CHILD NO BED 【ALL IN】 |
|--|--|--|--|--|
| RM | RM | RM | RM | RM |

备注:

1. 以上价格是按16成人以上报价, 若不足16成人价格另议!
2. 如汽油燃料费/税有任何调整, 我社有权向客人征收附加费。以上价格只限于持马来西亚护照者!
3. 行程表所列载的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排, 将可能因应不同出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。然而如报名后有所更动的, 本公司将另作个别通知。
4. 行程、膳食及住宿的先后次序, 以当地地接待社(地接)安排为准。
5. 若天气状况不佳, 额外佳选内的景点或活动将不会被取代也不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览, 将安排另一个旅游景点取代。
6. 如中途脱队或离团, 须补额外费用500马币/人。
7. 全程以中文讲解为主。如需以其他语言讲解, 必需在报名时提前通知本公司。本公司将另作安排。
8. 任何三人房都以折叠式加床为标准。
9. 如果乘客搭乘廉价航空行程将不包括机上用餐, 除非特别备注。
10. 团队出发前建议需购买旅游保险, 以则安心。
11. 确保消费者权益, 详情请参阅我社之基本报名细则。

Terms & conditions :

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
3. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
4. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
5. If weather is poor, the additional attractions will not be replaced or refund. If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
6. Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary.
- Supplement charged of RM500 per person will apply if customer decides to deviate from the group during the tour.
7. Principally tour commentary will be conducted in Chinese speaking. However, others languages can be arrange on request basis.
8. Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
9. Meals on board for travellers flying by Budget Airlines are not included unless otherwise indicated.
10. We strongly recommend you to purchase travel insurance before departure.
11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

全包团费包括

来回机场巴士接送、
 经济舱来回机票(20公斤行李)及机场税、
 当地导游司机小费(团体出发)

全包团费不包括

机上用餐(廉价航空)、领队小费、酒店行李员小费、
 旅游保险、突发性燃油税

PACKAGE INCLUDES

JHB-SIN-JHB Airport Transfer,
 Economy Class Air Ticket (20KG Luggage) & Airport Tax,
 Tour Guide & Driver Tipping

PACKAGE EXCLUDES

Meal on board (Budget Airline), Tour Leader Tipping,
 Bell Boy Tipping, Travel Insurance, Airline Fuel Surcharge

旅行团取消手续

1. 如要取消所预定的旅行团, 必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知, 本公司将征收每人RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以上以下获得, 将征收以下的手续费。
 => 若已报名而通知取消-RM200(每人)
 => 出发前45天或以上-RM1,000(每人)
 => 出发前30-44天通知取消-RM2,000(每人)
 => 出发前8-29天通知取消-50% 旅费(每人)
 ***出发前少于7天或机票已发出-100%旅费(每人)
 ***临时缺席者, 不可退费。

Cancellation Policy for Group Tour Packages

1. Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
 => Once booking has been made, a basic administration charge - RM200 Per person.
 => 45 days & above before departure - RM1,000 Per person.
 => 30 - 44 days before departure - RM2,000 Per person.
 => 8 - 29 days before departure - 50 % of Tour fare Per person.
 *** 7 days & less or TICKETED - 100% of tour fare Per person.
 ***<No-Show> will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
 No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
 Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my

